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Zapytanie 

 

Dot. parkowania na Podzamczu - kiedy wreszcie koniec przymykania oka na łamanie prawa? 

 

Od kilku lat zabiegam o uporządkowanie terenu Podzamcza, o przywrócenie temu terenowi 
pierwotnej funkcjonalności i estetyki oraz wprowadzenie w tym miejscu tak potrzebnego „miasta dla 
ludzi”. Obecnie teren ten, można powiedzieć, to tylko parking, którego uzupełnienie stanowią 
budynki mieszkalno-usługowe. 

W drugim kwartale ubiegłego roku jako Komisja ds. Gospodarki Komunalnej, Rewitalizacji i 
Ochrony Środowiska zwróciliśmy się do Pana Prezydenta z wnioskiem o uporządkowanie terenu 
Podzamcza czy to w sposób wykluczający ruch pojazdów na tym terenie czy też poprzez regularne 
kontrole. Nic takiego się jednak nie wydarzyło. 

Szczecińskie Podzamcze nadal wygląda byle jak, jak wielki parking z niepotrzebnymi 
budynkami. 

 

 
 



 
 

 
 
 
W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Czy zdaniem Prezydenta Miasta i jego zastępców oraz całej rzeszy odpowiedzialnych za ten 

stan rzeczy urzędników na czele ze strażnikami miejskimi taki wygląd Podzamcza jest 

odpowiedni? (jeśli na to pytanie odpowiedź brzmi „TAK”, to proszę nie czytać dalej i 

zignorować kolejne pytania) 

2) Jakie czynności zamierza podjąć Prezydent Miasta i podległe mu służby, żeby przywrócić 

normalność na ulicach Podzamcza? Przez normalność należy rozumieć respektowanie znaku 

D-40 „strefa zamieszkania” i wymogów z nim związanych. 

  



3) Czy zdaniem Prezydenta Miasta i podległych mu służb brak jakiegokolwiek działania w kwestii 

obniżania jakości życia na Podzamczu wpisuje się w realizację dokumentów strategicznych 

miasta mówiących o życiu w śródmieściu i podnoszeniu jakości życia w nim? 

 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


